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OBČINA MIRNA          
Glavna cesta 28, 8233 Mirna  
 
Številka: 032-0001/2012- 
Datum:   16. 6. 2015 
 
 
Z A P I S N I K 
 
 
3. izredne seje Občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v ponedeljek, 15. 6. 2015 ob 17. uri v sejni sobi 
Občine Mirna, Glavna cesta 28, Mirna.  
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Zoran Remic, Igor Kašič, Barica Kraljevski, Peter Smole, 
Jožko Tomšič, Irena Dim, Janez Bračko, Jure Novak; 
 
Odsoten: Vojko Strmole (opravičeno); 
 
Ostali prisotni: 

- Dušan Skerbiš - župan  
- Tanja Šinkovec – direktorica OU Občine Mirna, Lidija Uhan 
- Maja Sluga – predsednica NO Občine Mirna 

 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 8 članic in članov občinskega sveta in da je 
občinski svet sklepčen, zato je podal na glasovanje dnevni red, kot je bil posredovan z vabilom: 
 
DNEVNI RED: 
1. Kadrovske zadeve: 

 Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje 

 Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Center za izobraževanje in kulturo Trebnje 
2. Predlog Sklepa o sprejemu dokumenta identifikacije investicijskega projekta izgradnje sistema 

daljinskega ogrevanja na lesno biomaso (DOLB) v kraju Mirna 

3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o koncesiji za izvajanje lokalne gospodarske javne 

službe oskrbe s toplotno energijo iz kotlovnice na lesno biomaso - DOLB v Občini Mirna – skrajšan 

postopek 

4. Predlog Sklepa o izvedbi javne razprave o grbu in zastavi Občine Mirna. 

 

GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0 
 
K 1. točki: 
Kadrovske zadeve: 
 
K 1 a) točki:  
Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje 
 
Župan je k uvodni razlagi pozval Tanjo Šinkovec, direktorico Občinske uprave, ki je obrazložila priloženo gradivo;  
poudarila je, da direktorici javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje (v nadaljevanju: JZ ZDT) poteče mandat 
31.7.2015, zato je Svet javnega zavoda pričel s postopkom izbire novega kandidata-tke. Na javni razpis za 
imenovanje direktorja se je prijavila ena kandidatka (dosedanja direktorica), katere vloga je bila pravočasna in 
popolna.  
Župan je poudaril, da je dosedanja direktorica JZ ZDT, mag. Vera Rozman, uspešno in s pozitivnim poslovnim izidom 
vodila JZ ZDT. 
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Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna daje soglasje k imenovanju Vere Rozman za direktorico javnega zavoda 
Zdravstveni dom Trebnje.   

      
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0 
 
K 1 b) točki: 
Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Center za izobraževanje in kulturo Trebnje 
 
Župan je k uvodni razlagi pozval Tanjo Šinkovec, direktorico Občinske uprave, ki je obrazložila priloženo gradivo. Na 
javni razpis za imenovanje direktorja javnega zavoda Center za izobraževanje in kulturo Trebnje (v nadaljevanju: CIK) 
sta se prijavila dve kandidatki, obe vlogi sta bili pravočasni in popolni. Svet JZ CIK, Svet ustanoviteljic in Andragoški 
zbor je predlagal, da se za direktorico imenuje sedanjo direktorico, Patricijo Pavlič.  
 
Župan je poudaril, da je dosedanja direktorica, Patricija Pavlič CIK vodila uspešno in da so realizirali precej sredstev 
iz evropskih projektov.  
 
Povedal je, da so predstavniki Občine Mirna v skupnih javnih zavodih: 
- v Javnem zavodu Zdravstveni dom Trebnje: Stanko Tomšič, 
- v Javnem zavodu CIK Trebnje: Milena Drčar, 
- v Javnem zavodu Knjižnica Pavla Golia Trebnje: Barica Kraljevski, 
- v Javnem zavodu OŠ Mirna: Milena Drčar, Janez Bračko in Stanko Tomšič. 
 
V RAZPRAVI je: 
Peter Smole je vprašal, ali je o kandidatki za direktorico JZ CIK Trebnje že odločalo Ministrstvo za izobraževanje in 
šport. Župan mu je odgovoril, da Ministrstvo odloča na koncu postopka, po pridobitvi vseh potrebnih soglasij ostalih 
institucij.  
 
V nadaljevanju razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna daje soglasje k imenovanju Patricije Pavlič za direktorico javnega zavoda Center 
za izobraževanje in kulturo Trebnje. 
      
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0 
 
K 2. točki: 
Predlog Sklepa o sprejemu dokumenta identifikacije investicijskega projekta izgradnje sistema daljinskega 
ogrevanja na lesno biomaso (DOLB) v kraju Mirna. 
 
Uvodno predstavitev predloga odloka je podala direktorica OU, Tanja Šinkovec, ki je obrazložila priloženo gradivo. 
Poudarila je, da občina ni investitor projekta, ampak je načrtovano javno-zasebno partnerstvo. Občina mora zagotoviti 
sprejem DIIP-a, odloka in izvesti javni razpis za podelitev koncesije. 
 
RAZPRAVA: 
Župan je povedal, da sta bili predloženi dve promotorski vlogi (EVJ d.o. Izlake in Ahouse d.o.o Šentrupert). Ena od 
vlog zajema kompletno izgradnjo DOLB z možnostjo izgradnje zaprtega bazena načeloma do leta 2018. Na osnovi 
javnega razpisa bo izbran najboljše ponudnik. Cilj izgradnje DOLB-a je cenejše ogrevanje šole, vrtca, Zdravstvene 
postaje, Kulturnega doma Partizan in eventualno tudi zasebnih objektov, če bo za to izkazan interes. Načrtovan 
prihranek znaša 10-20%. 
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Peter Smole je priporočil pazljivost pri upravljanju bazena, saj so tekoči stroški vzdrževanja visoki. 
Župan je izrazil mnenje o potrebnosti in zaželenosti bazena, saj ga v okolici ni; bazen bi bil tako namenjen  
predšolskim in šolskim otrokom, ki se v okviru športne vzgoje učijo plavanja, upokojencem, ki zaradi zdravstvenih 
težav veliko uporabljajo bazene v okoliških  zdraviliščih in seveda občanom.  
 
Maja Sluga: 

 je izrazila podporo projekt izgradnje DOLB, ob tem pa je vprašala, kako je z emisijo prašnih delcev. Župan je 
odgovoril, da se kot pogodbeno obvezo zagotovi čiščenje s sistemom filtriranja, kar je v bistvu pogoj za 
pridobitev uporabnega dovoljenja. 

 je povprašala po velikosti bazena. Župan ji je odgovoril, da je načrtovan objekt dolžine 25 m, kar sicer ni 
olimpijski bazen (50 m), zadoščal pa bi tudi za izvedbo športnih priprav in izvedbo tekmovanj manjših 
kategorij. Predviden je pokrit ali delno pokrit bazen, z ogrevanjem iz presežka energije pri delovanju  
sistema. 

 
Jureta Novaka je zanimalo ali je možno v razpisu določiti, da je dobavitelj lesnih sekancev s področja občine.  
Župan mu je odgovoril, da bi se s tem kršilo načelo enakopravne obravnave prijavitelje, ki je eno od osnovnih načel 
zakona, ki ureja javno naročanje. 
 
Igorja Kašiča: 

 je zanimalo, ali obstaja možnost izgradnje kombiniranega pokrito-odkritega bazena  

 je zanimalo, za koliko se bodo znižali stroški ogrevanja po izgradnji DOLB-a.  
 
Župan  je odgovoril, da bo o izgradnji načeloma odločal investitor; pričakuje se 10-20% nižje stroške ogrevanja. 
 
Janez Bračko se je strinjal s predlogom predhodnika in predlagal, da se to možnost opredeli v javnem razpisu.  
Župan je odgovoril, da razpisni pogoji  ne bodo omejevali potencialnih investitorjev; bazen je obdelan v predloženem  
DIIP-a, ki je pogoj za izvedbo javnega razpisa. 
 
Jožka Tomšiča: 

 je zanimala  možnost kandidiranja na državne javne razpis, glede na to, da je DOLB-a zasnovan na modelu 
javno zasebnega partnerstva. Župan je odgovoril, da bo na javnem razpisu kandidiral investitor in ne občina.  

 je zanimalo trajanje koncesije. Župan mu je odgovoril, da je koncesijska doba 25 let, ki se v primeru, da ni 
bazen ni zgrajen pravočasno, zniža; nadzor nad poslovanjem koncesionarja izvaja Občinska uprava, po 
izteku koncesijske dobe postane objekt last občine. 

 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme dokument identifikacije investicijskega projekta »Izgradnja sistema 
daljinskega ogrevanja na lesno biomaso v kraju Mirna« v predloženi vsebini. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0 
 
 
K 3. točki: 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o koncesiji za izvajanje lokalne gospodarske javne 
službe oskrbe s toplotno energijo iz kotlovnice na lesno biomaso - DOLB v Občini Mirna – skrajšan postopek 
 
Uvodno predstavitev predloga Odloka o spremembah je podala direktorica OU, Tanja Šinkovec, ki je obrazložila 
priloženo gradivo. S sprejetjem odloka bo dana podlaga za izvedbo javnega razpisa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
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SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o  koncesiji za 
izvajanje lokalne gospodarske javne službe oskrbe s toplotno energijo iz kotlovnice na lesno biomaso - 
DOLB v Občini Mirna v predloženi vsebini po skrajšanem postopku.  

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0 
 
 
K 4. točki: 
Predlog Sklepa o izvedbi javne razprave o grbu in zastavi Občine Mirna. 
 
Uvodno predstavitev predloga Sklepa in njegov namen je podal župan: javna predstavitev s strokovno razlago 
predloga bo 29. 6. 2015 ob 19:30 uri v Kulturnem domu Partizan, javna razprava pa bo trajala do 10. 9. 2015. 
 
RAZPRAVA: 
Janez Bračko je predlagal, da župan imenuje komisijo, ki naj županu predlaga ustrezne rešitve in sicer tako za grb, 
zastavo in občinski praznik. Komisijo naj vodi župan, vključena na bi bila dva javna uslužbenca OU, en član OS in en 
občan. 
Peter Smole: 

 se je strinjal s predhodnikom; zavzel se je, da se glede predloga grba doseže visoka stopnja konsenza, sicer 
kot član OS za aktualnim predlogom ne bo soglašal.  

- je predlagal, da se člani OS aktivno vključijo in v času javne razprave občanom na svojem področju 
natančneje obrazložijo aktualni predlog in jim pojasnijo, zakaj je predlog primeren.  

- je predlagal, da bi člani OS dobili celotno obrazložitev predloga, ki ga je izdelal Marko Kapus.  
 
Župan se je strinjal in dodal, da bo osnutek objavljen tudi na spletni strani občine in poudaril, da je pri izdelavi 
predloga grba in zastave potrebno upoštevati heraldična načela. 
 
Zoran Remic je dodal, naj se pri pripravi in obrazložitvi predloga upošteva tudi zgodovinska dejstva. 
 
Ker razprave nadalje ni bilo, je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Predlog Sklepa o izvedbi javne razprave o predlogu grba in zastave  
občine Mirna v predloženi vsebini. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 1 
 
Janez Bračko je obrazloži, da ni glasoval zato, ker bi želel v obravnavi več predlogov.  
Župan je povedal, da vsak idejni osnutek stane od 5000,00 EUR dalje. 
 
 
Seja Občinskega sveta Občine Mirna je bila zaključena ob 18.00 uri. 
 
 
 
zapisala:                ŽUPAN 
Lidija Uhan                        Dušan Skerbiš   


